



For Immediate Release

***HK Express Announces Summer Sale Promotion
Get Online, Grab Your Tickets and Celebrate Spring and Summer with a Holiday
You've Always Dreamed of!***

Hong Kong, 1 April, 2014 – As Hong Kong's one-and-only low-fare airline, HK Express has again proven their commitment to taking the people of Hong Kong to the places they've always dreamed of exploring – at prices everyone can afford!

HK Express presents its first Spring and Summer Mega Sale and invites you to celebrate by planning a trip (or two) to some of Asia's most exciting destinations, for special, super-low sale fare prices. For a limited time only, you can book one-way flights to Chiang Mai from HK\$250, Kunming and Taichung from HK\$300, Kota Kinabalu (Sabah) from HK\$310, Phuket from HK\$400, Osaka from HK\$550, Fukuoka and Seoul from HK\$600 and Tokyo-Haneda from HK\$700. Tickets are on sale now until 23:59 on Thursday, 3 April 2014. There are up to 19,000 seats up for grabs.

Osaka and Tokyo is a favourite travel destination among Hongkongers, but the city of Fukuoka also brings you everything you looking for in a perfect holiday. Whether you want to try the delicious pork bone broth ramen, take a walk in Fukuoka's green spaces or visit the famous shrine, you can enjoy a leisurely and carefree summer away from the crowds. The demand for Seoul flights has been boosted sky-high thanks to the popular TV drama *My Love from the Star*. While the filming locations become hugely popular tourist destinations, new tourist spots are always there to explore as well. With its unique design and gorgeous night view, the newly opened Dongdaemun Design Plaza is a sight not to be missed.

Cherry blossoms, green scenery and sunshine – spring and summer are always perfect seasons to travel. Take time out to relax and enjoy Asia. Grab your ticket now before all seats are sold!

hkexpress.com

Route	One-Way Price (HKD)*	For Travel Between
Hong Kong > Chiang Mai	\$250	6 April 2014 and 31 August 2014
Hong Kong > Kunming, Taichung (UO192)	\$300	6 April 2014 and 31 August 2014
Hong Kong > Penang, Kota Kinabalu (Sabah)	\$310	6 April 2014 and 31 August 2014
Hong Kong > Phuket	\$400	6 April 2014 and 31 August 2014
Hong Kong (UO688) > Osaka-Kansai (U689)	\$550	6 April 2014 and 31 August 2014
Hong Kong > Fukuoka	\$600	10 April 2014 and 31 August 2014
Hong Kong > Seoul-Incheon (UO614/615)	\$600	11 April 2014 and 31 August 2014
Hong Kong > Tokyo-Haneda	\$700	6 April 2014 and 31 August 2014

*Prices do not include government imposed taxes and other charges

About HK Express:

HK Express commenced flights on 27 October 2013 from their home in Hong Kong, as Hong Kong's only low-fare airline. HK Express flies to Phuket and Chiang Mai in Thailand, Taichung in Taiwan, Kunming in Mainland China, Kota Kinabalu (Sabah) and Penang in Malaysia, Tokyo-Haneda, Osaka-Kansai and Fukuoka (commences on 10 April 2014) in Japan and Seoul-Incheon in Korea.



For more information, please visit hkexpress.com, follow us on Sina Weibo: weibo.com/hkexpress or refer to our Facebook fan page: facebook.com/hkexpress

HK Express 推出全新春夏熱賣優惠 單程票價低至\$250 隨時 GO 飛享受難忘仲夏旅程

(香港·2014年4月01日) HK Express 致力為全港市民提供熱門亞洲航點，讓大家能以相宜的價錢伴隨夢想 GO 飛，搖身一變把旅遊成為觸手可及的快樂事情。為配合最新夏季航班時刻表的推出，HK Express 特別為大家送出春夏熱賣優惠，由即日起至4月3日晚上11時59分，為旅客提供低至\$250 單票震撼票價*，讓您輕鬆為春夏假期訂下出走目標，十大航點近19,000個機位供您選擇。

前往日本大阪及東京的航線最受香港旅客歡迎，而有美食天堂之稱的福岡更被一眾亞洲旅行家視為另一新興旅遊熱點，並以博多拉麵最為人所熟識。此外，喜歡接觸大自然的旅客，更可以遠離市區到郊區享受寧靜自然氣息。

乘著最近大熱韓劇《來自星星的你》引發的首爾旅遊瘋潮，不少拍攝景點備受狂熱追捧，旋即成為旅遊新地標，而剛剛開幕的東大門設計廣場更是不能錯過的必到景點。

春夏時節，是外出旅遊度假欣賞櫻季盛放，感受悠悠大自然氣息的最佳日子，想親身體驗亞洲春夏獨有景色，請即登入 HK Express 專頁預訂！

航點	單程票價 (港幣) *	旅遊日期
香港 > 清邁	\$250	2014年4月6日至 2014年8月31日
香港 > 昆明、台中 (UO192)	\$300	2014年4月6日至 2014年8月31日
香港 > 檳城、亞庇 (沙巴)	\$310	2014年4月6日至 2014年8月31日
香港 > 布吉	\$400	2014年4月6日至 2014年8月31日
香港 (UO688) > 大阪-關西 (UO689)	\$550	2014年4月6日至 2014年8月31日
香港 > 福岡	\$600	2014年4月10日至 2014年8月31日

香港 > 首爾-仁川 (UO614/615)	\$600	2014年4月11日至 2014年8月31日
香港 > 東京-羽田	\$700	2014年4月6日至 2014年8月31日

* 不包括機場稅、燃油附加費及其他額外收費。

有關 HK Express

HK Express於2013年10月27日啟航，正式成為本地唯一以香港為家的低成本航空公司，現時航點包括：布吉(泰國)、清邁(泰國)、台中(台灣)、昆明(中國)、檳城(馬來西亞)、亞庇(馬來西亞)、首爾-仁川(韓國)、東京-羽田(日本)、大阪-關西(日本)，以及福岡(日本)(將於2014年4月10日正式啟航)。

如需更多資訊，可瀏覽HK Express網頁hkexpress.com、登入HK Express 新浪微博專頁weibo.com/hkexpress或 Facebook 專頁facebook.com/hkexpress。